
 
 

 

 

Protokoll 2017-05-31 
 
 

1. Öppnande av mötet 
Ulrica hälsar välkommen 
 

2. Val av sekreterare 
Marcus Uhlir 
 

3. Val av justeringspersoner 
Oscar Jacobsson och Lovisa Bylund 
 

4. Föregående protokoll 
Gicks igenom och godkändes. Ulrika berättade om punkten WC i Sthlm, där hon träffade AK-
deltagare från övriga landet och förbundet talade om sina ambitioner att få bort tävlingsfokuset 
i de yngsta åldrarna samt att skolningslägrena kommer att göras om så fler får chansen att 
deltaga. 

 
5. Utvärdering säsongen -16/17 

 
Träning: Klubbarna redogjorde för hur respektive säsong varit träningsmässigt. Skule hade 
en tuff säsong med få träningar i den egna backen p.g.a. snöbrist. FV och H-sand kom igång 
relativt sent men kund träna länge. Kramfors och Bjästa hade en bra säsong med tidig start. 
Sollefteå kom igång relativt tidigt men det var tunt med snö och dåligt underlag.  
 
De flesta klubbarna har svårt att få fram tränare samt att rekrytera nya åkare från skidskolan. 
Nästan inga barn fortsätter in i tävlingsverksamhet. En diskussion fördes om man skulle tillåta 
äldre barn att åka i U8-klassen för att avdramatisera tävlandet för barn som börjar träna när 
dom är lite äldre, alla var positiva till detta. Även problemet med dålig ”matchning” på träning 
för de äldre åkarna diskuterades. Det är vissa åkare som är ensamma i sin åldersklass i 
klubben. Alla var överens om att bättre samarbete skulle gynna alla klubbar i distriktet. 
 
Distriktsläger LVC: Planeringen var bristfällig. Det var stor spridning på hur många skiddagar 
åkarna hade innan lägret, detta gav upphov till en splittring av gruppen då vissa åkare körde 
bana direkt medan andra körde fritt. 
 
USM fartläger: Bra läger med kompetenta tränare i bra backe (Störtloppet i Åre). Åkarna 
mycket nöjda. 
 
Tävling LVC: Tunt med snö i Sollefteå gjorde att starten flyttades ned till hotellbranten. Skules 
tävling flyttades till Kramfors p.g.a. snöbrist. SG lägret/tävlingen i Sollefteå blev inställd p.g.a. 
snöbrist, vilket gjorde att U14 fick åka sitt kval i Medelpad och U12 tävlingen ströks. 
Tävlingarna som genomfördes fungerade bra. Även finalen var ett bra arrangemang men SG 
bör läggas i längre backar än Nolby. 
 



Tävling USM: Alla kvaltävlingar låg i rad utan luft i programmet. Önskvärt med längre GS-
backar än Nolby för USM-åkarna då det finns många bra alternativ i regionen. I övrigt bra 
tävlingar. 

 
6. Lägerplanering säsongen -17/18 

Distriktsläger v.48 
Fartläger alt.1 Sollefteå, alt. 2 Björnrike tillsammans med Medelpad v.2 
 

7. Regions-/skolningsläger -17/18 
v.42 Juvass 
v.47 Vemdalen 
v.49 Skidgymnasiehelg, plats ej bestämt. 
v.5 Skidgymnasiehelg, plats ej bestämt. 

 
8. Tävlingsplanering LVC 

v.3 Lör Sollefteå 2xGS 
v.5 Lör Kramfors GS+SL 
v.6 Lör Övik 2xSL, Sön Sollefteå SG träning (Roger S ansvarig för fart i Sollefteå). 
v.7 Lör H-sand GS+SL, Sön Sollefteå SG (Roger S ansvarig för fart i Sollefteå). 
 
Finaler 
v.10 U12 Hamra (Tänndalen) 
v.11 U14 Dundret (Gällivare) 
 

9. Tävlingsprogram USM 
v.2 Klövsjö GS+SL 
v.4 Funäsdalen DH+GS 
v.6 Åre 2xGS 
v.7 Uttagningstävling till Troféo Topolino U16 
v.9 Sundsvall 2xSL 
 
Final 
v.12 Björkliden 
 

10. Distriktsledare kommande säsong 
U12 Jonas Berglund, Kramfors / Stefan Lodin, Sollefteå 
U14 Tommy Larsson, H-sand / Vakant* 
U16 Anders Hjorth, H-sand / Ulrica Westin, Skule 
*Marcus U ställer frågan i FV, om ingen är intresserad finns alternativ i Kramfors. 

 
11. Åkarinventering 

Rapport från respektive klubb, totalt finns 65-70 LVC-åkare i distriktet. 
 

12. Övriga frågor 
 Vad vill vi i AK? Mer samarbete/distriktsläger, förslag: barmarksläger v.41. 
 Uttalat i klubbarna att U16 åkarna ska vara med på LVC-tävlingarna v.3 och v.7. 
 Tränarbrist: Roger S kollar med förbundet om dom kan ordna någon kortare utbildning 

barmark/snö. 
 Ulrica W valdes till sammankallande i AK. 
 Nästa möte: 2017-08-22 i Bjästabacken 

 
13. Mötet avslutades 

 
 
 

Justeras 
 
 
 
Oscar Jacobsson   Lovisa Bylund  


